



地址:香港屯門楊青路 28 號

網址 Web site: <http://www.jcctm.edu.hk> 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong

傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

家長通告 2025-2026/214

中四級多元學習周學習活動集合時間更新及
誠邀家長出席成果展示日

敬啟者：

中四級同學舉辦多元學習周活動「大灣區廣州番禺探索之旅」團前簡介會已於 12 月 2 日於校內進行。為便利同學出行，集合時間將有所更新。附件為團前簡介會的資訊，方便家長查閱。

日期： 2025 年 12 月 10 日至 12 日

活動地點： 廣州番禺

集合時間： 12 月 10 日上午 8:00(已更新)

集合地點： 西九龍高鐵站 B1 層 Starbucks

解散時間： 12 月 12 日下午約 6:00

解散地點： 西九龍高鐵站 B2 層出閘口

領隊安排： 依照教育局《戶外活動指引》派出老師隨隊照顧同學

備註： 家長可因應需要，為 貴子弟購買額外的個人綜合旅遊保險，應對突發事件，例如：縮短行程、行李及個人物品損失等。

12 月 9 日（星期二）為多元學習周的首天。首天活動於校內的 311 室進行，主題為「職業與生活規劃工作坊」以及「照亮人生光中之光：光機工程體驗與應用」，運用設計思維完成任務。

另外，為與各界友好分享同學的研習成果，謹訂於 12 月 16 日（星期二）下午 2 時正至下午 4 時 30 分舉行學習成果展示日，歡迎各家長蒞臨指導。

如有查詢，請致電 2461 1555 與張鎮良主任或金浩暉副校長聯絡。

此致
貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二五年十二月四日



Parent Notice 2025-2026/214

Update on Gathering Time for S4 Diverse Study Week Learning Activity and Invitation to the Results Exhibition Day

Dear Parents,

The introductory meeting for the S4 multi-activity week event, "Exploration Trip to Guangzhou Panyu in the Greater Bay Area," took place on December 2nd at school. To facilitate students' travel, the gathering time has been updated. Please refer to the attached information regarding the introductory meeting for your reference.

Event Details:

- **Date:** December 10-12, 2025
- **Location:** Guangzhou Panyu
- **Updated Gathering Time:** December 10, 8:00 AM
- **Gathering Location:** Starbucks, B1 Level, West Kowloon High-Speed Rail Station
- **Dismissal Time:** Approximately 6:00 PM on December 12
- **Dismissal Location:** Exit Gate, B2 Level, West Kowloon High-Speed Rail Station
- **Leader Arrangement:** Teachers will accompany the students as per Education Bureau guidelines for outdoor activities.
- **Remarks:** Parents may wish to purchase additional personal comprehensive travel insurance for their child to cover unexpected events, such as trip shortening, loss of luggage, or personal items.

The first day of the multi-activity week will be on December 9 (Tuesday). Activities will take place in Room 311, focusing on "Career and Life Planning Workshop" and "Illuminating Lives: Optical Engineering Experience and Application," using design thinking to complete tasks.

Additionally, to share students' learning outcomes with various stakeholders, a Learning Results Exhibition Day is scheduled on **December 16 (Tuesday)** from **2:00 PM to 4:30 PM**. We warmly welcome all parents to attend.

For any inquiries, please contact teacher Mr. Cheung Chun Leung or vice Principal Mr. Kam Ho Fai at 2461 1555.

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping
Principal